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Held every year on 21st May, UNESCO leads the celebraƟon of World Day for 
Cultural Diversity for Dialogue and Development highlighƟng not only the richness 
of the world’s cultures, but also the essenƟal role of intercultural dialogue for 
achieving peace and sustainable development.  

“World Day for Cultural Diversity for Dialogue and Development, 21 May.” United NaƟon, 
 www.un.org/en/observances/cultural-diversity-day. Accessed 22 Apr. 2024.  

  Library CollecƟon (Primary SecƟon) 

《世界的節慶》  

作者：依莎貝拉‧佩樂葛妮 

索書號： 394.26 PEL 

威尼斯面具嘉年華、非洲穆斯林新年、印度五彩節、日本櫻花祭、台灣豐年祭，

共有11個國家的歡樂慶典。參加節慶時，別忘了精心打扮，每篇附有動手單元，

讓你親身體驗慶典的樂趣。藉由有趣的節慶，親近多元文化，開拓視野。  

Native American Art 
Author: Petra Press 

Call number: 709 PRE 

Step-by-step instructions help you make your own versions of Native American 
art. A timeline summarizes the history of North America and key moments in the 
development of its art.  

Cultural Contributions from Africa : Banjos, Coffee, and More 
Author: Holly Duhing 

Call number: 960 DUH 

Introduces readers to the many incredible innovations from Africa that have 
changed the world forever.  

《小兵兒童叢書.64 : 烏龍路隊長》 

作者：王文華 

索書號： CF XIA 

故事發生在烏龍里。阿志是班上的路隊長，他的隊員像「聯合國」一樣，因隊員

的媽媽們來自世界各地。阿志媽媽開的理髮店，是烏龍里的八卦中心，每戶人家

發生的事情都會傳到這裡來。透過故事裡的趣味與感傷，呈現社會受多元文化影

響的現況，讓讀者對不同文化的理解，尊重多元的涵養，擁有更開闊的世界觀。  


